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    Pan   

    Grzegorz Kaczmarek 

    Radny Rady Miejskiej Inowrocławia  

 
 
 

Odpowiadając na interpelację złożoną w dniu 2 lipca br. w sprawie możliwości 

uruchomienia przewozów z Parku Solankowego do centrum miasta pojazdami elektrycznymi 

tzw. melexami, pragnę Panu podziękować za zainteresowanie sprawami Miasta i zgłoszenie 

tego niewątpliwie interesującego pomysłu. 

Jednocześnie informuję, że wprowadzenie ww. pojazdów do publicznego transportu 

zbiorowego wiąże się m.in. z wysokimi kosztami związanymi z ich zakupem, utrzymaniem  

i ich eksploatacją, a także zapewnieniem odpowiedniej infrastruktury ładowania pojazdów 

elektrycznych.  

Biorąc po uwagę powyższe uprzejmie informuję, że Miasto obecnie nie planuje takiej 

inwestycji z uwagi na mocno ograniczone środki finansowe.  

 

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia  

  Zastępca Prezydenta 

   

    /-/  Szymon Łepski 

         

 

       
Do wiadomości: 

1. Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia 

2. a/a 


